
REFERAT fra Skolebestyrelsesmøde  

Stige Skole, den 11. november 2022 
 

PUNKT BESKRIVELSE BESLUTNINGER 

 AFBUD FRA MARLENE, MADS OG JON  

Godkendelse af dags-

orden 

  

Økonomi ved Anette 

Brøndum kl.18.00 

Anette har gennemgået økonomien  

Nyt fra…  

- Forvaltning  

- Ledelse  

 

Bestyrelsen 

Trivsel og arbejde med mobning på Stige Skole – en gennemgang af 

forløb.  

Arbejde med opstart af forårsSFO – vi tænker at hos os skal børnene 

fra 1. marts ind i skolens rytme.  

Vi har afholdt åbent hus med god tilslutning. Vi har inden opstart et 

forældremøde og evt. en besøgsdag  

OBS har Akademidag i dag, hvor der arbejdes på afdelingsstrukturen, 

da vi har stor tilgang af elever.  

Oplæg for forældre den 25. januar kl.17-19  

Medarbejderne skal også have et oplag den 18. januar 2023 

 

Byggesag Gennemgang af byggesag i forbindelse med genopførsel af lokale 

ved skoletorv til forberedelseslokale.  

Byggeriet er pt sat i bero, da det skal godkendes af byrådet da prisen 

er over 100,000  

Beskrivelse af forløb. 

 

Suppleringsvalg Trine Rødkær (Mynte 2. klasse) er valgt ind i bestyrelsen  

Efterfølgende laver Mathilde et skriv ud til forældre på skolen, for at 

høre om der er et par stykker der vil være suppleanter.  

 

Mangfoldige lærings-

miljøer 

Vi er i opstartsfasen – vi har lavet en egen analyse som peger i ret-

ning af mere interaktion i undervisningen. Elevrådet gav udtryk for at 

der var mange valg men ikke meget medbestemmelse. Vi arbejder 

med feedback, men det kom ikke helt så tydeligt frem i samtalerne 

med elevrådet. Vi lander på noget omkring Interaktion i undervisnin-

gen. Det betyder at vi skal have Læringslaboratoriedage  

Modul 1: Relationer  

Modul 2: Feedback i undervisningen  

Modul 3: Fællesskabende didaktikker  

Modul 4: Elevinddragelse  

Sideløbende med dette skal der også arbejdes med PLF (professio-

nelle lærende fællesskaber) 

Vi har afsat to dage til Læringslaboratoriedage den 29. marts fra 8-

14 og den12 april fra 8-14 (de yngste, så der er behov for forældre 

frem til kl.16.45  

9. januar har vi kick off for medarbejderne.  

 

Fravær Princip for fravær på Stige Skole skal genbesøges. Skolen skal mere 

med ind over fravær og sætte fokus på elevfravær. 

Der skal være tydelige handleplaner for processerne. Dette skal der 

arbejdes med i MED-udvalget. 

 

 

Personale Stilling i OBS 

Deltagelse for bestyrelse 

 

Punkter til næste møde Vi ser ind i årshjulet.  

Eventuelt -  

 


